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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2015/16:579 Vattenfalls avyttring

Den 18 april fick regeringen ta emot en begäran från Vattenfalls styrelse om 
ägarsamordning av försäljningen av Vattenfalls brunkolsverksamhet. 
Näringsminister Mikael Damberg nämnde själv i en presskonferens siffrorna 22 
till 27 miljarder kronor i negativ resultatpåverkan om affären genomförs. 
Damberg arbetade själv för den socialdemokratiska regering som släppte fram 
en shoppingrunda inriktad på kärnkraft och brunkol på kontinenten. Inom 
loppet av några år och i en strävan att bilda ett europeiskt storbolag lyckades 
man öka Vattenfalls CO2-utsläpp till att bli större än hela landet Sveriges, 
samtidigt som man riskerade tiotals miljarder kronor av våra gemensamma 
tillgångar. 

Nu vill näringsminister Mikael Damberg alltså sälja hela den 
kolkraftsverksamhet som den socialdemokratiska regering han arbetade för 
inhandlade. Detta sker dessutom med en kraftig förlust.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga näringsminister Mikael Damberg 
följande:

Hur ser näringsministern på inköpet av de tillgångar som Vattenfall nu vill 
sälja? Var det bra affärer för det svenska folket?

………………………………………

Niklas Wykman (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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